
 

Skierniewice, 16.02.2023 r. 

Rafał Koczywąs 

Radny Rady Miasta Skierniewice 

 

Krzysztof Jażdżyk 

Prezydent Miasta Skierniewice 

 

 

INTERPELACJA 

dotycząca prośby skierowanej do Pana Prezydenta Krzysztofa Jażdżyka od mieszkańca 

ulicy Dywizjonów 303 w sprawie nawierzchni ww. drogi. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W imieniu mieszkańców oraz własnym przekazuję prośbę mieszkańców 

osiedla Rawka ulicy Dywizjonów 303 o wsparcie w rozwiązaniu bolączki opisanej w 

załączniku.  

W załączniku przekazuję pełną treść wniosku.  

Z poważaniem 

            Rafał Koczywąs 

 

 

 

 
 
 
 



 
 

Załącznik do interpelacji. 
 
 
 
 

Skierniewice, 09.02.2023 r. 
 
 
Dane zanonimizowane 
 
 
 
 

Pan  
Rafał Koczywąs 
Radny Miasta Skierniewice 

                                                                                                  
 
 
 
 
 

Wniosek 
 
Szanowny Panie Rafale, 
 
 W imieniu mieszkańców osiedla Rawka a konkretnie ulicy Dywizjonu 303 za Pana 

pośrednictwem chcę zwrócić się do Pana Prezydenta Krzysztofa Jażdżyka z apelem oraz prośbą 

o utwardzenie asfaltem powyższej drogi. 

 Motywuję to faktem, że przy powyższej ulicy mieszka mój niepełnosprawny tata dla 

którego poruszanie się tą drogą stanowi ogromny problem oraz zagrożenie. Jest to dla nas 

bardzo przykre, że wszystkie ulice dookoła są utwardzone i tylko jedynie nasza została w tak 

złym stanie. Dodatkowo od 7 lat były pisane pisma wraz ze wszystkimi mieszkańcami tej ulicy 

właśnie.  

 Bardzo proszę Panie Prezydencie – zróbcie coś. 

          Z poważaniem 

           R.B. 

 


